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IEEE @medig.com];

“rom:

Sent: Fri 3/27/2020 4:29:16 PM

Subject: Re: Allocatie / max bestelling

Received: Fri 3/27/2020 4:29:20 PM

Even pas op de plaats mensen!

Voor de zoveelste keer: de term ‘bestellen’ moeten we nu echt niet hanteren! Zodra we die gaan gebruiken denken instellingen dat

ze krijgen wat ze vragen, en dat is nog totaal niet aan de orde.

Niet de pipeline, Mediq of GGDGHOR, maar VWS bepaalt welke soort instellingen leveringen ontvangen uit de schaarse voorraad

prioritaire goederen. Daar zit zo lang als dat nodig is een regio-codrdinator vanuit ROAZ verband tussen. Er kan dus nog geen

bestelportaal voor deze sector worden uitgerold. Jullie kunnen uiteraard wél alvast wat inrichten, eventueel testen maar dat mag

absoluut nog niet online.

De VVT sector is nog niet prioritair. Het OMT is gevraagd om daar maandag uitspraak over te doen. Tot dat moment hanteren we

het huidige systeem, en zetten we maximaal in op het verwijzen van instellingen uit deze sectoren naar dit bestaande

distributiekanaal. Er is dus op dit moment nog ook geen indicatie om te gaan communiceren met potentiele afnemers over

afnamemaxima. Sterker nog: daarmee zou je onduidelijkheid creéren.

Laat me svp even weten of er over dit onderwerp nog onduidelijkheden bestaan JERE gen ik zien [lEmorgenochtend, en nemen

dit onderwerp dan nadrukkelijk mee in de bespreking.

GGDGHOR PBM Corona team

dghor.nl

From:[IECKECSINNNMEXER @vintura com>
Date: Friday, 27 March 2020 at 17:12

To:
"

A.

i

JE @medig.com>,
@radboudumc.nl> @ggdghor.nl>

Subject: Allocatie / max bestelling

Beste allen,

Vandaag metBEY ce opzet over de allocatie van goederen voor thuiszorg/verpleegverzorg/gehandicapten nader uitgewerkt.

Hierbij een paar gesprekken gevoerd met huisartsen en iemand die is ingevoerd in thuiszorg/verpleeghuizen.

Wat er moet gebeuren:

1. Vanuit pipeline van komende week bepalen welke materialen van welke hoeveelheid er naar de

thuiszorg/verpleeghuizen/gehandicapten kunnen gaan

2. Bepalen wat het maximum is dat elke organisatie kan bestellen, hier als referentie aantal werknemers hanteren

3. Afspreken op welke manier organisaties die meer nodig hebben (vanwege een uitbraak of inrichten cohort) dat kunnen

verkrijgen via de ROAZ regio

Communicatie richting afnemers dat er beperkingen zijn aan maximale bestelling is belangrijk om verwachtingen te managen.

lk ben aan het afbouwen, vandaar een cc aan SES eng zodat ze even meekijken vanuit de totale organisatie.

We kwamen er om 13 uur niet aan toe om dit bespreken vanwege de korte termijn urgentie. Wellicht dat jullie dit weekend er een
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blik op kunnen werpen en we het in een van de volgende calls kunnen bespreken. Laat mij weten als ik hier toelichting kan geven.

Vriendelijke groet,
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